
Avgift på landbasert vindkraft 

Jeg er sterk motstander av økter avgifter på strøm slik den skisseres.  

Dette må IKKE gjennomføres  

 

 


